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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Khashayar Farmanbar (S)

2021/22:626 Utökade möjligheter till laddinfrastruktur för elbilar

Vi ser en explosionsartad ökning av antalet elbilar runt om i landet. Tyvärr 
utvecklas laddinfrastrukturen i landet inte med samma explosiva takt. När dessa 
inte går hand i hand ser vi stora risker att vi står med elbilar som inte kan 
laddas. En infrastruktur som haltar kan innebära risker i människors vardag när 
bilen inte blir ett tillförlitligt transportmedel över hela landet. 

Liksom infrastrukturnätet för vägar och kollektivtrafik ligger det i rikets 
intresse att ha ett tillförlitligt och väl utbyggt laddinfrastruktursystem över hela 
landet. Utan det riskerar vi att inte kunna gå över till det mer klimatsmarta 
resandet, och därmed riskerar vi onödiga utsläpp längre än nödvändigt. 

Med anledning av ovanstående är min fråga till statsrådet Khashayar 
Farmanbar följande: 

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att säkerställa en utbyggd 
laddinfrastruktur för elbilar i hela landet?

………………………………………

Ann-Sofie Lifvenhage (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-15
Besvaras senast
2021-12-29
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


